
Izpostava gasilske brigade tudi v Polju
Kadar ognjeni zublji objamejo stanovanjsko, gospodarsko poslopje

ali gozd, so navadno prvi, ki skušajo pogasiti rdečega petelina, gasilci
prostovoljnih gasilskih društev iz krajevnih skupnosti in delovnih or-
ganizacij. Prav zato je zelo pomembno, da so ta gasilska društva dobro
opremljena in njihovi člani podkovani z znanjem. Le tako so lahko
učinkoviti. Poklicno gasilsko brigado imamo v Ljubljani le eno in če
zagori v odročnih krajih, putrebuje kar nekaj časa, da pride na mesto
požara.

Da bi dvignili tehnološko
raven teh društev, skrbeli za
vzdrževanje gasilskih domov in
za izobrazbo gasilcev, je bila
pred osmimi leti tudi v naši ob-
čini ustanovljena samoupravna
interesna skupnost za požarno
varstvo. Delovne organizacije
prispevajo za njeno delo 0,25
odstotka od bruto osebnih do-
hodkov, sredstva pa se potem v
Ljubljani delijo po posebnem
ključu med občine. »V občini
Ljubljana Moste-Polje je ta deli-r
tev denarja med društva kar
dobro urejena. Tako kot kdo
dela, toliko dobi,« je menil
Vlado Dernovšek, predsednik
skupščine tega sisa v naši občini,
sicer pa zaposlen kot vodja me-
hanskih obratov v Saturnusovem
tozdu Tovarna embalaže. Z njim
smo se namreč pogovarjali o na-
logah tega sisa v prihodnjih letih.

Skupščina naše samoupravne
interesne skupnosti za požarno
varstvo se v celoti ne strinja z

osnutkom samoupravnega spo-i
razuma tega sisa za prihodnje1

srednjeročno obdobje. V naši
občini namreč mislijo, naj se ta
osnutek, ki je skupen za vseh pet
Ijubljanskih občin in bo v teh
dneh spremenjen v predlog, tak-
šen kot je zdaj, sprejme le za leto
1986, za naprej pa ga je treba
ustrezno popraviti, saj ključ, po
katerem se deli denar na sise za
požarno varstvo v Ljubljani, ni
pravšen. »Občina Center ima en
sam gasilski dom, denarja pa
dobi precej več. Ker pa vemo, da
naraeravajo drugo leto graditi
nov gasilsk i dom, se za ta čas stri-
njamo z višjim zneskom, potem
pa naj bi sredstva, ki se tako
združujejo, razdelili enakomer-
no,« je razložil Vlado Dernov-
šek.

Katera so tista najpomemb-
nejša opravila, ki naj bi se jih sis
za požarno varstvo lotil v nasled-
njih letih? nas je zanimalo.

»V Polju načrtujemo izpo-

Vlado Dernovšek

stavo poklicne gasilske brigade,
saj zdaj gasilci ne morejo dovolj
hitro priti na mesto požara niti ne
morejo biti na več mestih hkrati.

Po načrtih mestne gasilske zveze
naj bi do leta 1990 naredili do-
stopne rampe na Ljubljanici in
Savi, saj je veliko hidrantov, ki
ne služijo namenu, ker nimajo
dovolj pritiska. V Zadobrovi in
na Klopcah že rasteta nova gasil-
ska domova, prizidke pa bodo
dobili gasilski domovi v Slapah,
Zalogu in Dolu.«

Samoupravna interesna skup-
nosf za požarno varstvo tudi
dobro sodeluje z gasilsko zvezo
in gasilskimi društvi.pa tudisicer
se ljudje zanimajo za njeno delo.
»Paziti pa je treba, da je ves tako
zbrani denar strogo porabljen za
stvar, ki ji je namenjen,« je ob
koncuše dejal Vlado Dernovšek.
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